

VERIFICATION OF COMPLIANCE

BESTÄTIGUNG VON PRÜFERGEBNISSEN

Electromagnetic Compatibility – Elektromagnetische Verträglichkeit

Verification No.	Dokumentennr.	: T3D21012-1029-V-E-16
Date of issue	Erstelldatum	: 04.01.2011
Testing Laboratory	Prüflabor	: Eurofins Product Service (Thailand) Co., Ltd.
Address	Adresse	: 344/2 Soi Soonvijai 4, Rama 9 Rd., Bangkok 10320, Thailand
Approval Holder	Zertifikatsinhaber	: JIA HUA BATTERY (RUIJIN) CO., LTD.
Address	Adresse	: JINSHA INDUSTRY PARK, RUIJIN CITY, JIANGXI, CHINA
Manufacturer	Hersteller	: JIA HUA BATTERY (RUIJIN) CO., LTD.
Address	Adresse	: JINSHA INDUSTRY PARK, RUIJIN CITY, JIANGXI, CHINA
Test specification	Prüfbedingung	:
Standard(s) or particular clauses of standard(s) applied		EN 55014-1: 2006, EN 55014-2: 1997+ A1: 2001
	Angewandte Normen oder Abschnitte dieser Normen	:

The applied standard(s) in this document T3D21012-1029-V-E-16 are published under the EU Directive 2004/108/EC relating to electromagnetic compatibility, Official Journal Publication C 102/19 of the European Union, 21.04.2010.

Die in diesem Dokument T3D21012-1029-V-E-16 benannte(n) Norm(en) sind unter der Richtlinie 2004/108/EG über die elektromagnetische Verträglichkeit, Amtsblatt der Europäischen Union C 102/19, 21.04.2010 veröffentlicht.

Test item description of the multilisting	Beschreibung des Multilisting Gerätes	: Valve Regulated Lead Acid Battery
--	---------------------------------------	-------------------------------------

The tested master model and all multilisting models are described in page 2 of this verification document.

Das geprüfte Baumuster und alle multilisting Modelle werden auf der Seite 2 dieses Dokumentes beschrieben.

Summary of Test Results

Zusammenfassung der Prüfergebnisse

Pass
Bestanden



Fail
Nicht bestanden



This verification is a multilisting in accordance with the test report no. T3M20909-1040-E-16.

Dieses Multilisting Dokument ist nur gültig im Zusammenhang mit der Prüfberichtsnummer T3M20909-1040-E-16.

This verification of compliance provides an independent technical opinion by the test report approving personnel and is based on the applied standard(s) or particular clauses of standards against (a) prototype(s) of the defined test item(s). It refers only to the samples which have been submitted and tested and does not refer to series, lots or derivatives of these tested samples. Further details of testing are provided in the test report.

Dieses Dokument basiert auf einer unabhängigen Beurteilung der Prüfergebnisse durch qualifiziertes Laborpersonal, bezogen auf angewandte Normen oder Abschnitte dieser Normen gegenüber einem Baumuster des oben beschriebenen Gerätes. Diese Bestätigung gilt nur für Produkte, die baugleich sind mit dem geprüften Muster und bezieht sich nicht auf Serien, Gruppen oder Ableitungen dieser zum Baumuster, wenn dies nicht zusätzlich benannt ist. Weitere Einzelheiten der Prüfungen sind im Prüfbericht beschrieben.

Disclaimer

The status of presumption of conformity, according to an EU directive, is not given by this document. Detailed information about the presumption of conformity are available in the present published EU Official Journal to the directive.

This document refers to the General Terms and Conditions of Eurofins Product Service (Thailand) Co., Ltd., which have been accepted by the applicant with the order confirmation. Eurofins Product Service (Thailand) Co., Ltd. owns copyright of this verification document. This verification shall not be reproduced except in full, without the written approval by the Managing Director. The usage of any Eurofins approval signs, seals or marks, based on this verification document, is not permitted.

Haftungsausschluss

Der Status der Konformitätsvermutung, bezüglich einer betroffenen EU Richtlinie, wird in diesem Dokument nicht behandelt. Detaillierte Informationen zur Konformitätsvermutung sind im aktuellen Amtsblatt der EU zur Richtlinie veröffentlicht.

Dieses Dokument verweist auf die Allgemeinen Geschäftsbedingungen der Eurofins Product Service (Thailand) Co., Ltd, welche vom Auftraggeber mit der Auftragsbestätigung anerkannt wurden. Eurofins Product Service (Thailand) Co., Ltd besitzt das Urheberrecht dieses Bestätigungsdokumentes. Dieses Dokument darf nicht reproduziert werden, außer in vollem Umfang, ohne die vorherige schriftliche Genehmigung durch den Geschäftsführer. Die Verwendung jeglicher Eurofins Genehmigungs Zeichen, Siegel oder Marken, auf der Grundlage dieses Dokumentes, ist nicht gestattet.





Dipl.-Ing. (FH) D. Dahms
Managing Director

VERIFICATION OF COMPLIANCE

BESTÄTIGUNG VON PRÜFERGEBNISSEN

Electromagnetic Compatibility – Elektromagnetische Verträglichkeit

Verification No.	Dokumentennr.	: T3D21012-1029-V-E-16
Date of issue	Erstelldatum	: 04.01.2011
Testing Laboratory	Prüflabor	: Eurofins Product Service (Thailand) Co., Ltd.
Address	Adresse	: 344/2 Soi Soonvijai 4, Rama 9 Rd., Bangkok 10320, Thailand
Multilisting* Model and/or type reference	Multilisting** Modellnummer und/oder Geräte Referenz	: 12V Series
Brand Name of the multilisting model	Markenname des Multilistings	:
Additional Multilisting models	Zusätzliche Multilisting Modelle	: No additional models were considered

These multilisting models belongs to the following mentioned tested prototype:

Diese multilisting Modelle beziehen sich auf das folgende getestete Baumuster:

Test item description of the tested model	Beschreibung des geprüften Baumusters	: Valve Regulated Lead Acid Battery "12V Series"
---	---	--

This verification is a multilisting in accordance with the test report no. T3M20909-1040-E-16.

Dieses Multilisting Dokument ist nur gültig im Zusammenhang mit der Prüfberichtsnummer T3M20909-1040-E-16.

* Multilisting models shall not contain technical deviations against the tested model, which could have negative influence on the test results. Differences between the multilisting models and the tested model could be e.g. appearance without technical or functional alterations, reduced functions versus the tested model without influencing the test results, altered type designations without technical or functional alterations or different Brand names.

** Multilisting Modelle dürfen keine technischen Abweichungen zum geprüften Baumuster haben, welche einen negativen Einfluss auf die Prüfergebnisse haben können. Unterschiede zwischen dem geprüften Baumuster und multilisting Model können z.B. geändertes Design ohne technische oder funktionale Änderungen, reduzierte Funktionen ohne Einfluss auf die Testergebnisse, veränderte Typenbezeichnungen ohne technische oder funktionale Änderungen oder verschiedene Markennamen sein.

